
Årsmøte  i Vitenfabrikkens Venner, torsdag 27. august 2020, kl 1830  

 

Sted: Vitenfabrikkens Auditorium. 

Tilstede fra styret:Rannveig Bærheim, Sigmund Alsvik, Tor Bøe, Steinar Ims, Reidun M Bøe 

Meldt forfall: Eitel Brauning, Bjørg Andersson, Helle Kristiansen 

 

Avdelingsdirektøren ved Vitenfabrikken innledet og informerte alle oppmøtte om 

smitteverntiltak og regler i.f.m. korona-situasjonen. 

 

ÅRSMØTESAKER 

1. Rannveig valgt til møteleder, og som styrets leder ønsket hun velkommen til 20 

frammøtte; inkludert styrets medlemmer 

2. Undertegnede valgt til referent. 

3. Innkalling av sakliste godkjent. 

4. Årsmelding ble lest og gjennomgått av styreleder. Godkjent. 

5. Fastsetting av kontingent for 2021. Forslag fra styret: Kr 250,- for enkeltmedlem og kr 

125,- for ektefelle/samboer. Enstemmig vedtatt. 

6. Regnskapet gjennomgått av styrets leder. Godkjent. 

7. Budsjett godkjent. 

8. Handlingsplanen for 2020/2021: Rannveig informerte om planlagte aktiviteter, men 

forbehold om evt endringer underveis pga korona-situasjonen. 

9. Innkomne forslag. Ingen forslag 

10. Valg; a) Leder 1 år - Rannveig Bærheim b) Styremedlemmer 2 år - Randi Simonsen, 

Kari Huseby c) Varamedlemmer 1 år - Tor Ommund Koppang, Per Ånestad d) Revisorer - 

Torstein Gåsland og Lars Martin Øverland e) Valgkomité - Ingvar Waage, Torstein Gåsland, 

Lars Martin Øverland.                                                       

 

Johan Nygård holdt et interessant foredrag om "Det gyldne snitt". 

Foredragsholder, Sigmund Alsvik og undertegnede fikk nydelige blomster. TAKK! 


